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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

Z A P I S N I K 
1. izredne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  8.5.2018 ob 18. uri, 

v prostorih gasilsko – vaškega doma v Črenšovcih, 
 

ki jo je sklicala skupina 14 svetnikov: Stanko Bohnec, Darja Hodnik, Dominik Horvat, mag. Marija Horvat, Meri 
Horvat, Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, mag. Roman Kolenko, Matej Kranjec, Boris Kreslin, Anton Radman, Ivan 
Rajtar, Dušan Utroša in Vladimir Žalik.  
 
Župan Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani OS:  Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, Matej Kranjec, 
Dominik Horvat, Anton Horvat, Ivan Rajtar, Darja Hodnik, Dušan Utroša, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko 
Bohnec, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
 
Odsotnost sta opravičila mag. Marija Horvat in mag. Roman Kolenko. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan - občinska uprava, Aleksandra Ribarič – predsednica NO, Dragica Jakšič in Rozina 
Pučko – članici NO, Ines Baler – Vestnik in dopisnica spletnega portala Pomurec.com.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 13 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 

je vprašal ali želi, na podlagi določila 32. člena poslovnika, sejo voditi kateri izmed svetnikov, predlagateljev 

izredne seje. Ker interesa ni bilo je sejo vodil župan in pod 

Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 1. Izredne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci in 
3. Obravnava kršitev Statuta Občine Črenšovci in Poslovnika Občinskega sveta Občine Črenšovci s 

strani župana Antona Törnarja ter njegovega arogantnega in žaljivega odnosa do Nadzornega odbora 
Občine Črenšovci. 

 
ki so ga svetniki soglasno potrdili. 
 
Ad/3 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da je skupina 14 svetnikov zahtevala sklic izredne seje zaradi grobih kršitev 
Statuta Občine Črenšovci in Poslovnika Občinskega sveta Občine Črenšovci s strani župana. Ker župan 
upravičene zahteve predlagateljev ni upošteval je izredno sejo sklicala skupina svetnikov. Seja je sklicana z 
namenom, da se obsodi  županov aroganten in žaljiv odnos do Nadzornega odbora Občine Črenšovci o katerem 
jih je obvestila predsednica NO z dopisom 9.4.2018. 
 
Aleksandra Ribarič, predsednica NO,  je prisotne seznanila z dogajanjem, ki se je odvijalo na seji nadzornega 
odbora  9.4.2018. O dogajanju so bili svetniki seznanjeni s pisnim obvestilom predsednice, ki je tudi v prilogi 
gradiva za današnjo sejo. Povedala je, da je s takim dejanjem župan diskreditiral celotni NO, ki je do sedaj delal 
pošteno, nepristransko in korektno.  Pravice žaliti NO župan nima. Od OS pričakuje, da zavzame stališče ali je 
NO še legitimen, odobri NO, da se župana na seje nadzornega odbora ne vabi in se izreče ali naj NO v poročilu 
zapiše, da je pregledal zaključni račun in ga daje OS v potrditev. 
 
Župan je povedal, da se opravičuje, če je izrekel kakšno žaljivo besedo. Opravičil se je tudi že na zadnji redni seji 
OS. Glede vsebine dopisa, ki ga je predsednica NO naslovila na svetnike nima kaj dodati. 
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Dušan Utroša, član OS, je postavil vprašanje članicama NO ali navedbe predsednice o dogajanju na seji NO 
držijo. Obe članici, Dragica Jakšič in Rozina Pučko, sta navedbe potrdili. Nadalje je povedal, da je NO neodvisen 
organ in ga moti aroganten odnos župana, njegovo nedostojno vedenje oziroma »bahatost« in arogantno 
obnašanja na katerega opozarjajo svetniki. 
 
Župan je povedal, da je za svoja dejanja vedno odgovarjal v svojih dejanjih. Niti ena zadeva  ni šla na sodišče, 
ker so za trditve bili potrebni dokazi. Na občini smo imeli že Računsko sodišče RS kakor tudi Evropsko računsko 
sodišče in občine v vseh mandatih ni oškodoval. Prepričan je, da gre pri vsem za čisti politični obračun.  
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da odnos župana do NO ni bil pravilen in da ne gre za politični obračun 
čeprav je volilno leto . V delo NO ima zaupanje. Predlogi, ki jih predlagajo svetniki ali svetniške skupine bi morali 
bili uvrščeni na seje OS. 
 
Župan je pojasnil, da OS ima vedno možnost, da predlagani dnevni red na sami seji dopolni. Več predlogov je 
bilo danih v obravnavo in sprejem na OS, res pa niso bili dani vsi iz različnih razlogov.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da podpira NO, ki dela dobro in verjame, da bo delal tako tudi naprej. 
 
Miha Horvat, član OS, je opozoril na kršitev 25. člena Poslovnika OS, ki določa, da na pobude svetnikov, ki se 
nanašajo na delo OS mora župan odgovoriti takoj oziroma jih uvrstiti na dnevni red prve naslednje seje. Tega 
župan pri mnogih pobudah svetnikov ni upošteval kar ni prav, saj so svetniki šli v OS zaradi tega, da prispevajo k 
razvoju občine, da se bo lepše in boljše živelo. S predlogi se strmi za tem, da bo življenje v občini boljše. S takim 
odnosom župana in nespoštovanjem lastnih pravil se posredno zavira tudi razvoj občine. Svetniki in župan bi 
morali sodelovati v dobrobit občine in ne obratno.  
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je v politiki že od leta 1990 in da je prepričan, da je to politični obračun. 
Visoke politike na državnem nivoju se ne moremo in ne smemo iti. Vsi bi bili radi ljudem všečni vendar opozarja, 
da s takšnim delom ne bomo uspešni. O tem se lahko prepričamo v občinah, ki so tako delale. Ne odobrava 
poniževanj oz. dogajanja na seji NO, verjame pa, da je splet okoliščin pripeljal do tega. Ni dobro, če bomo eden 
drugemu metali polena pod noge. Povedal je, da ima kot kmet  dosti več produktivnega in pametnega dela, zato 
bo sejo zapustil.   
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je predhodnik edini svetnik, ki ni podprl sklica izredne seje. Županu je še 
očital, da se obnaša kot »župan sem, nihče mi nič ne more«. Županu je očital, da je človek brez moralne in 
osebne integritete. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je menil, da je zadnje čase preveč problemov z osebnimi odnosi in da bi bilo potrebno 
»umiriti konje« in se vrniti k delu. Predlagal je, da NO na svoje seje ne vabi župana, saj se mu njegova prisotnost 
ne zdi smiselna. Za morebitna pojasnila ga NO zaprosi pisno oziroma pred izdelavo končnega poročila. 
 
Aleksandra Ribarič, predsednica NO, je povedala, da se strinja s predlogom svetnika Vladimirja Žalika, da se na 
seje NO župana ne vabi. Župana je zaprosila, da se ob morebitnem srečanju izven občinskih prostorov v 
komunikaciji z njo ne posega v področje občinskih zadev. Menila je še, da če NO ugotovi nepravilnosti pri 
poslovanju jih je potrebno odpraviti ne pa se zaradi tega do članic obnašati arogantno.  
 
Iz razprave je sledil zaključek, da svetniki obsojajo županov žaljiv in aroganten odnos do NO. Nadzornemu 
odboru  dajejo podporo oziroma legitimnost in predlagajo, da se na seje NO župana ne vabi. 
 
Ker je razprava bila zaključena je župan sejo zaključil ob 1925.  
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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